

افغانستان آزاد – آزاد افغانستان

AA-AA

چو کشور نباشد تن من مباد
بدین بوم و بر زنده یک تن مباد
همه سر به سر تن به کشتن دهیم
از آن به که کشور به دشمن دهیم

www.afgazad.com

afgazad@gmail.com

European Languages

زبانهای اروپایی

The Pen

13.10.2022

Demonstration in Paris on October 15 against femicide, a state crime in Ecuador

Demonstration to denounce the disappearance and murder of lawyer María Belén Bernal



La puma.net
agencia APP - red de prensa no alineada

He invites them to participate in the rally organized in Paris by the Citizen Revolution Movement against femicides in Ecuador, in particular the most recent, that of María Belén Bernal.


In Ecuador we reached in 2022 the highest rate of violent deaths in the last decade High!!

www.afgazad.com

afgazad@gmail.com

PLACE DE LA REPUBLIQUE – Paris, Saturday 15 October, 15h30
(metro 3,5,9,11)

MANIFESTATION POUR DÉNONCER LA DISPARITION ET
L'ASSASSINAT DE L'AVOCATE MARIA BELEN BERNAL




manifestation
organisée
par :

FÉMINICIDE
Crime d'Etat en
ÉQUATEUR

En Équateur, nous avons atteint en 2022 le taux le plus élevé
de morts violentes de la dernière décennie.

|| STOP ||

PLACE DE LA RÉPUBLIQUE – PARIS, Samedi 15 Octobre – 15h30
(métros 3, 5, 9, 11 et 12)





During the demonstration in front of the General Command of the Police to demand justice for María Belén Bernal, in Quito, Ecuador, on Wednesday, September 21.

Share Tweet [Share](#)

More : [Association Mouvement révolution Citoyenne-France](#), [Equateur-Amérique Latine-Abya Yala](#), [Femicide/Crime d'Etat](#), [Feminicide/State Crime](#), [Maria Belen Bernal](#)

THE PEN

La Pluma is a bilingual web portal of non-aligned alternative press, which seeks to make a contribution to the analysis of the political, educational, social and cultural reality from a critical and pluralistic perspective informing about the contemporary world reality, nourishing us from the contributions of our collaborators and other friendly portals with the aim of raising awareness of opinion and promoting public debate. For us it is vital the exchange of knowledge and information between professionals from various media and also between university students, journalists, social communicators, researchers of human sciences, writers, advisors, self-taught ... We promote horizontal communication, information from the grassroots and the construction of a social network emphasizing the importance of organization from the left. We denounce the world scenarios of institutional imbalances and social inequities. We defend critical thinking and human rights. We prioritize topics such as: The cultural and socioeconomic impacts of transgenic agriculture, global climate change, agrarian transformation and food sovereignty. Transformations in the world of work, their socio-economic and cultural effects, poverty

and exclusion, as well as international relations designed by the North and strategies of the South. Illegitimate debts, the right to education and health. Migrations, urban mobility, social inequalities. The peace process and democratic perspectives in Colombia, among others. -----

----- La Pluma est un portail numérique bilingue de diffusion de la presse alternative non-alignée. Notre objectif est de contribuer, d'un point de vue critique et pluraliste, à l'analyse de la réalité politique, éducative, sociale et culturelle, et d'informer sur la réalité contemporaine du monde, en nous nourrissant des contributions de nos partenaires et d'autres portails amis, dans le but d'élever le niveau de conscience général et de promouvoir le débat public. Pour nous, l'échange de connaissances et d'informations entre professionnels de divers médias ainsi qu'entre universitaires, journalistes, communicateurs sociaux, chercheurs en sciences humaines, écrivains, conseillers, autodidactes, etc., est essentiel. Nous sommes partisans de la communication horizontale, l'information venant de la base et la construction d'un réseau social soulignant l'importance de l'organisation du point de vue de la gauche. Nous dénonçons les scénarios mondiaux de déséquilibres institutionnels et d'inégalités sociales. Nous défendons la pensée critique et les droits humains. Nous donnons la priorité à des questions telles que : les conséquences culturelles et socioéconomiques de l'agriculture transgénique et du changement climatique au niveau mondial ; la réforme agraire et la souveraineté alimentaire ; les mutations dans monde du travail et leurs effets socio-économiques et culturels, comme la pauvreté et l'exclusion ; les relations internationales conçues par le Nord et les stratégies du Sud. Les dettes illégitimes, le droit à l'éducation et à la santé ; les migrations, la mobilité urbaine, les inégalités sociales; le processus de paix et les perspectives démocratiques en Colombie, entre autres.